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[bookmark: 3951]Preisträger 2022 Kategorie Service
reverse.supply
RS Recommerce Technologies GmbH
reverse.supply bietet mit der Recommerce-Plattform eine effiziente Lösung für Modehändler, ihren eigenen Secondhand-Shop auf- oder auszubauen und sowohl nachhaltig als auch wirtschaftlich sinnvoll mit Retouren, Überhängen oder B-Ware umzugehen. reverse.supply übernimmt die Wertschöpfung der Secondhandware (Einsammeln, Aufbereiten, Einstellen in den Webshop, Versand). Durch die direkte Integration in den jeweiligen Onlineshop des Händlers ist das Angebot auch für Verbraucher*innen niedrigschwellig nutzbar.
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Award winner 2022 Service Category
reverse.supply
RS Recommerce Technologies GmbH
With its recommerce platform, reverse.supply offers an efficient solution for fashion retailers to set up or expand their own second-hand store and to deal with returns, overhangs or B-grade goods in a sustainable and economically sensible manner. reverse.supply takes over the value creation of the second-hand goods, encompassing collection, processing, placement in the web store, and shipping. Through the direct integration into the respective online shop of the retailer, the offer is also accessible to consumers.
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